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Protokół Nr VII/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 
z dnia 29 marca 2019 roku 

 
Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 29 marca 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 

12.00 do godz. 15.55. 

 

Obradom przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej Nowym 

Mieście nad Pilicą.  
 

PKT 1 

W sesji Rady Miejskiej udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy - p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy – p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy - p. Ewa Bator 

4. Prezes Zarządu Miejsko – Gminnego OSP w Nowym Mieście – Tadeusz Klatka 

5. Wiceprezes Zarządu Miejsko – Gminnego OSP w Nowym Mieście - Ireneusz Chrzan 

6. Kierownik Posterunku Policji - asp. sztab. Jarosław Tadzik 

7. Dzielnicowy – asp. sztab. Wojciech Orzeszek 

8. Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego – p. Dariusz Blaszka 

9. Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej 

w Nowym Mieście nad Pilicą – p. Janina Wyszkowska 

10. Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach – p. Marzanna Olborska  

11. Uczniowie szkół z terenu naszej gminy, którzy wzięli udział w Turnieju Wiedzy 

Pożarniczej pt. Młodzież Zapobiega Pożarom”. 

12. Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – p. Lucyna Senator 

13. Adwokat - p. Tomasz Rychlicki 

14. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych – p. Jarosław Gortatowicz 

15. Radny Powiatu Grójeckiego – p. Paweł Iwanicki 

16. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
/załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu. 

17. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  
 

PKT 1 
Przewodniczący Rady Tomasz Pietrucha stwierdził, że radni otrzymali proponowany 

porządek obrad. Spytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że przebieg obrad Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą jest utrwalony i transmitowany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, co 

jest realizacją obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym. 

Transmisja obrad jest dostępna na stronie internetowej urzędu natomiast nagrania z sesji 

zamieszczone będą na stronie internetowej www.nowemiasto.pl 

  

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad  
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3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

4. Wręczenie nagród uczestnikom konkursu za udział w Ogólnopolskim Turnieju Wiedzy 

Pożarniczej pt. ,, Młodzież Zapobiega Pożarom,,. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

6. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Nowym Mieście nad Pilicą za rok 2018. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie za rok 2018 oraz 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2018.  

7. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą  
 za okres międzysesyjny.  

9. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 - 

2032.   

c) dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą instrumentem płatniczym. 

d) zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 do budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.   
e) przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta  

i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
f) zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 
na rok 2019. 

g) zatwierdzenia składu osobowego Gminnej Rady Seniorów w Nowym Mieście nad Pilicą. 
h) zatwierdzenia składu osobowego Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad 

Pilicą.  
i) nadania regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą. 
j) zmiany uchwały nr LI/337/2018 Rady Miejskiejw Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 27 

września 2018 roku.  

k) zmiany Uchwały Nr XXXIX/260/2017 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 

30 listopada 2017 roku w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. kard. Stefana Wyszyńskiego w Nowym Mieście nad 

Pilicą w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. kard. Stefana Wyszyńskiego  

w Nowym Mieście nad Pilicą.   
l) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Nowe 

Miasto nad Pilicą oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 

1 września 2019 roku. 

ł) sprzedaży nieruchomości położonej we wsi Pobiedna. 

m) wysokości oraz warunków udzielenia bonifikat od opłat jednorazowych przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Miasta i Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą w prawo własności tych gruntów.  

11. Przyjęcie Obwieszczenia Nr 1/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 

29 marca 2019 roku w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 

Statutu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
12. Interpelacje i zapytania. 

13. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 
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PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha otwierając sesję stwierdził na podstawie 

listy obecności /załącznik nr 2/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad 

obecnych było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha poinformował, że protokoły z ostatnich 

sesji Rady Miejskiej tj. w dniu 29 stycznia br. i 14 lutego br. wyłożone były do wglądu  

w Biurze Rady i zapytał czy są uwagi lub zastrzeżenia do protokołów z ostatnich sesji Rady. 

Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpionono do głosowania nad przyjęciem protokołów. 

W głosowaniu za – 11 radnych na stan obecnych na sali 11 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0. Protokoły z ostatnich sesji Rady zostały przyjęte.  

 

PKT 4 

Pani Iwona Kieszek pracownik Urzędu Miasta i Gminy przekazała informację na temat 

Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej pod hasłem ,,Młodzież Zapobiega Pożarom”, 

który odbył się już po raz trzeci. Wzięło w nim 78 uczniów z pięciu szkół z terenu naszej 

gminy w trzech kategoriach wiekowych. Pierwsza kategoria wiekowa to szkoły podstawowe 

klasy IV – VI. Druga kategoria wiekowa III klasy gimnazjalne i klasy VII i VIII szkół 

podstawowych. Trzecia kategoria wiekowa szkoły ponadgimnazjalne. Komisja konkursowa  

w składzie: Jacek Chrobok przewodniczący, Iwona Kieszek sekretarz, Tadeusz Klatka członek 

wyłoniła w każdej kategorii wiekowej spośród uczestników turnieju trzy najlepsze osoby. Po 

dwie najlepsze osoby z każdej kategorii wiekowej zakwalifikowały się do Turnieju Wiedzy 

Pożarniczej na szczeblu powiatowym. Najlepszym okazał się uczeń PSP Żdżary Bartosz 

Chrzan, który zajął czwarte miejsce na szczeblu powiatowym w kategorii klasy VII, VIII i III 

Publicznego Gimnazjum. Również czwarte miejsce w kategorii szkoły ponadgimnazjalne 

zajęła uczennica Angelika Grochal z LO Nowe Miasto.  

Następnie pan Burmistrz, p. Tadeusz Klatka Prezes Miejsko Gminnej OSP w Nowym Mieście 

oraz p. Ireneusz Chrzan Prezes OSP Żdżary wręczyli zwycięzcom dyplomy, statuetki. 

Natomiast pierwsze miejsca w trzech kategoriach wiekowych nagrodzone zostały telefonami 

komórkowymi ufundowanymi przez Komendanta Głównego Państwowej Straży Pożarnej. 

Uczestników nagrodzono oklaskami.  

Pan Burmistrz podziękował wszystkim uczestnikom za udział w konkursie, nauczycielom 

oraz dyrektorom szkół za zorganizowanie tego konkursu w swojej placówce, strażakom, 

prezesowi za zaangażowanie i propagowanie idei pożarnictwa. 

 

Głos zabrała p. Janina Wyszkowska - dyrektor PSP w Nowym Mieście  

w imieniu swoim, dyrektorów szkół podziękowała panu Burmistrzowi, Straży Pożarnej, 

radnym, Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za inicjatywę 
wdrażania konkursu do szkół. 

 

Prezes Miejsko – Gminnego Zarządu OSP w Nowym Mieście p. Tadeusz Klatka przedstawił 

informacje dotyczące Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą. W pierwszym kwartale tego roku zakończyły się we wszystkich 9 jednostkach walne 

zebrania sprawozdawcze. W roku ubiegłym pozyskano około 250 tys. zł.  
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z m. in. z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych, Ministerstwa Sprawiedliwości, Urzędu 

Marszałkowskiego, Krajowego Systemu Ratowniczo Gaśniczego. Znacznie poprawiono stan 

wyposażenia jak również wygląd obiektów w postaci strażnic i świetlic. Przy pomocy  

p. Burmistrza i desygnowaniu środków z zewnątrz wiele załatwiono spraw. W minionym roku 

strażacy do akcji wyjeżdżali 146 razy w tym do 53 pożarów i 75 wypadków. Zdarzały się 
fałszywe alarmy, których było 10. Przeszkolono nowych 15 strażaków. W jednostce  

w Nowym Mieście przywrócono dyżury całodobowe pełny etat oraz pół etatu w jednostce  

w Żdżarach. Strażacy biorą udział w różnych uroczystościach patriotyczno – religijnych. 

Prezes w imieniu Zarządu Miejsko – Gminnego podziękował władzom samorządowym, 

radnym oraz wszystkim działaczom, strażakom, którzy zawsze wierni tradycji, wartościom 

chrześcijańskim, niosą pomoc, bo takie braterstwo założone jest w statutach, w programach 

działań. Zachęcił młodzież do wstępowania w szeregi naszych jednostek. 
 

Pan Burmistrz podziękował panu prezesowi Klatce oraz nieobecnemu komendantowi Jackowi 

Chrobokowi za współpracę, zaangażowanie w pozyskiwaniu większości środków. Będziemy 

starali się pomóc jak najwięcej, bo wie, że na taką pomoc zasługują. Na pewno, co niektórzy  

o to zadbają, że ci, co biorą udział w konkursach w przyszłości powiększą jednostkę. 
Podziękował jeszcze raz za współpracę.  
 

Przewodniczący Rady podziękował strażakom, wszystkim uczestnikom konkursu, opiekunom, 

dyrektorom szkół.  

 

PKT 5 

Głos zabrał nowo powołany dyrektor Zakładu Usług Komunalnych p. Jarosław Gortatowicz, 

który podziękował Przewodniczącemu Rady za zaproszenie na dzisiejszą sesję Rady oraz 

panu Burmistrzowi za obdarzenie zaufaniem powierzenia tego stanowiska. Pan dyrektor 

zapewnił, że będzie jak najlepiej wykonywał powierzone zadania. Przez okres 21 lat pracował 

w Urzędzie Gminy Sadkowice zajmując się wodociągami i kanalizacją ogólnie gospodarką 
komunalną jak również pozyskiwał środki unijne na te cele. Dodał, że liczy na dobrą i owocną 
współpracę.  
Pan Burmistrz pogratulował objęcia stanowiska, dodał, że jest to trudne wyzwanie. Dodał, że 

współpraca z mieszkańcami jak i z Urzędem będzie układała się bardzo dobrze i pomoże 

rozwiązać wiele spraw.  

Wystąpienia nagrodzono oklaskami. 

 

Kierownik Posterunku Policji asp. sztab. Jarosław Tadzik zaapelował, aby przestrzec przed 

wypalaniem traw i wypalaniem gałęzi w sadach, które jest niebezpieczne, ale i niedozwolone.    

 
Dzielnicowy asp. sztab. Wojciech Orzeszek prosił, aby przestrzegać przed prowadzeniem 

pojazdu po spożyciu alkoholu. W takim przypadku kierujący ponosi karę grzywny lub traci 

prawo jazdy. W tym zakresie będą zwiększone patrole. Prosił o szczególną uwagę na 

zabezpieczenie swoich obiektów w okresie wiosennym zwłaszcza podczas swojej 

nieobecności. Dzielnicowy ostrzegł przed oszustami podszywającymi się za pomoc społeczną, 
policjantów lub innych zajmujących się wyłudzaniem pieniędzy, podpisywaniem umów. 

Takie przypadki odnotowano.  

 

Radna Iwona Lepa prosiła o wzmożone patrole policji na ul. Wąskiej oraz teren wokół pałacu.  
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Sołtys wsi Pobiedna Marek Jodłowski ponowił prośbę o wzmożenie patroli w miejscu 

gromadzenia się młodzieży za blokami przy ul. Ogrodowej- w kierunku stadionu. Pan sołtys 

podziękował p. Burmistrzowi za montaż lampy poprawiającej bezpieczeństwo mieszkańców 

poruszających się po tej drodze.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że w trosce o uczestników naszego posiedzenia prosił, jeśli 
mają być dyskusje, wyjaśnienia to krótkie merytoryczne, aby dalej można było je rozwijać, 
ponieważ sesja pod koniec cieszy się nie za dużą frekwencją.  
 

Kierownik Posterunku powiedział, że z powodu braku pełnej kadry w tym okresie 

wspomagamy się funkcjonariuszami z Grójca. Mamy to na uwadze będziemy interweniować. 
Wszystkich zachęcił do przekazywania takich informacji, ponieważ dzięki temu możemy 

sobie planować służbę.   
 

Przewodniczący Gminnej Komisji Alkoholowej Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Wojciech Orzeszek przekazał, że wszystkie inicjatywy organizowane na terenie miasta, które 

służą zajęciu wspólnego czasu były wspomagane przez komisję. 
 

Przewodniczący Rady przypomniał, że mamy częściowo miasto zmonitorowane jest to 

przydatne narzędzie przy pracy policji. Będziemy korzystać z programów, aby uzupełnić ten 

system. 

 

Pan Burmistrz podziękował przewodniczącemu Komisji Antyalkoholowej za przeznaczone 

środki na różne inicjatywy zwłaszcza, które służą przeciwdziałaniu alkoholizmowi, również 
na takie uroczystości, w których bierze duża grupa naszej młodzieży, mieszkańców oraz za 

wsparcie dla naszych szkół.  

Pan Burmistrz podziękował za współpracę poprzedniemu dyrektorowi Zakładu Usług 

Komunalnych p. Misztalowi, który jest nieobecny na dzisiejszej sesji.   

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu dyrektor szpitala nowomiejskiego p. Jolantę 
Czerwińską. Dodał, że są to ostatnie dni kierowania naszą placówką.  
Pani dyrektor przekazała informacje na temat funkcjonowania naszego szpitala w okresie 

ostatnich czterech latach. Wartość ogólna kontraktów w roku 2015 kontrakt na wszystkie 

zadania dla szpitala nowomiejskiego i wszystkich podmiotów wynosi ok. 19 300,000zł.  

w roku 2016 ok. 20 932,000zł. w roku 2017 ok. 22 161,000zł. w roku 2018 ok. 22 913,000zł. 

na ten rok 2019 mamy zaplanowane przychody z NFZ w wysokości ok. 23 300,00zł. Kontrakt 

każdego roku rośnie. Natomiast nie wiąże się to z tym, że dostajemy więcej środków na naszą 
działalność. Są to wzrosty głównie związane z ustawami i różnego rodzaju rozporządzeniami 

dotyczącymi wynagrodzenia pracowników. W roku 2018 w naszym zakładzie wykonano 

około 100 operacji ortopedycznych. W latach 2012-2017 ogółem mamy nie zapłaconych 

nadwykonań w kwocie 2 353 000,00zł.  czyli NFZ nam nie zapłaci ok. 375 000zł. Jeśli chodzi 

o wzrost wynagrodzeń w 2017 roku wzrósł o ok. 757 000zł. w roku 2018 ok. 1 040 000,00zł. 

w 2019 roku przewiduje wzrost wynagrodzeń 1 463 000,00zł. Jeżeli chodzi o zadłużenie 

według sprawozdania na dzień 6 lipiec 2015 roku wynosiło ok. 14 557 000,00zł. Na dzień 
dzisiejszy ok. 15 925 000,00zł.  Na dzień 31 grudnia 2018 roku to ok. 18 970 000,00zł. 

Wzrost zadłużenia szpitala jest spowodowany tym, że szpital wziął kredyt nie na 

zobowiązania tylko ten kredyt, który już był. Zostały zrelacjonowane wydatki, ograniczone 

odsetki poprzednie kredyty zostały pokryte nowym. Na kwotę wzrostu składa się przede 
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wszystkim wzrost wynagrodzeń tj. 900 000zł., które należało dołożyć. Narodowy Fundusz 

Zdrowia przekazuje część środków na pokrycie podwyżki wynagrodzeń dla pracowników.  

W ciągu czterech lat pozyskano ogółem ok. 11 928 000,00zł. środków z zewnątrz w tym  

z Urzędu Miasta i Gminy Nowe Miasto ok. 330 000,00zł., za które podziękowała władzom 

samorządowym. Zakupiono dwie karetki wraz z wyposażeniem, RTG, wyposażono pracownię 
endoskopową, zakupiono agregat prądotwórczy, łóżka szpitalne. Z środków pozyskanych 

zakupimy m. in. nową aparaturę USG oraz inne podstawowe sprzęty medyczne. Jeśli chodzi  

o inne źródła pozyskiwanych środków to są dwa projekty unijne jeden na ok. 4 000 000,00zł.  

 

na tzw. e-zdrowie zakupu całego sprzętu informatycznego, drugi projekt podpisany  

z marszałkiem województwa w ramach konkursu otrzymaliśmy środki na modernizację 
sterylizatorni wraz z wyposażeniem.  Pani dyrektor podziękowała gminie Nowe Miasto, 

Mogielnica, Rzeczyca, Drzewica, Odrzywół, które partycypowały w tym, żeby w szpitalu był 

nowoczesny sprzęt. Pozyskano również wiele środków od osób indywidualnych oraz naszych 

nowomiejskich przedsiębiorców, za które podziękowała. 

 

Głos zabrał p. Burmistrz powiedział, że wraz z panem Przewodniczącym Rady współpracował 

przez kilka lat z panią dyrektor, jako członek Rady Społecznej. Poznał pani dyrektor 

zaangażowanie, wkład pracy w nasz nowomiejski szpital oraz wszelkie dokonania. Następnie 

podziękował pani dyrektor, że nie będziemy współpracować, jeśli chodzi o szpital być może  

w innym zakresie w innej dziedzinie, czego by sobie życzył. Podziękował pani dyrektor  

w imieniu swoim i radnych oraz wręczył upominek. Nagrodzono oklaskami.  

Pan Burmistrz wspomniał, że w Przychodni działa winda. 

  

Pan Franciszek Kuśmirek spytał jak się pani dyrektor zapatruje na likwidację poszczególnych 

oddziałów w szpitalu i otwarcie hospicjum.  

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że docierają do mieszkańców informacje, co do 

zamknięcia poszczególnych oddziałów w szpitalu. Organem prowadzącym jest Starostwo 

Powiatowe w Grójcu wszelkiego rodzaju informacje, że gmina chce zamknąć, nie potrafi lub 

jednostkowa osoba nie ma pokrycia z faktami z rzeczywistością. Było i będzie, że rolę, co do 

przyszłości placówki będzie podejmował starosta, zarząd i rada powiatu. Zgodnie  

z deklaracjami, które składał pan Burmistrz, składaliśmy razem, jako samorząd jest naturalne  

i jesteśmy zainteresowani jak najlepszym funkcjonowaniem. Nie chcemy też, chociaż nie da 

się o tym nie pamiętać, bo to się ciągnie już prawie wiele lat, jaki był wzór finansowania 

zakładu. To, co powiedziała pani dyrektor mamy doposażenie tego zakładu i nikt w historii 

nie pozyskał takich środków. Decyzja jest po stronie organu prowadzącego i my w tym 

zakresie możemy tylko pomagać.  
 

Pani dyrektor Czerwińska powiedziała, że szpital boryka się z problemami finansowymi. Nie 

da się zarządzać placówką, do której środki spływają są niewystarczające. W okresie czterech 

lat w szpitalu zostały wprowadzone dwa programy naprawcze. Nie sposób bronić się przed 

aktami wyższego rzędu, które nakazują nam określone działania. W szpitalu pojawiają się 
różne koncepcje dalszego funkcjonowania, które są rozważane. W tym momencie trwa audyt 

zlecony przez organ prowadzący, który analizuje nie tylko szpital pod względem finansowym, 

ale również pod względem działalności medycznej. Nie jest jeszcze podjęta żadna decyzja. 

Czekamy na audytoria, jakie kierunki rozwoju działalności szpitala wskaże wówczas organ 

prowadzący będzie musiał podjąć decyzję.  
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Pan Burmistrz przypomniał, że odbyło się spotkanie z panem starostą, przedstawicielami 

innych samorządów na temat dalszej współpracy szpitala. Jeśli chodzi o utworzenie zakładu 

opiekuńczo- leczniczego i hospicjum była to również nasza koncepcja, że musimy tu coś 
zrobić na tym terenie. Mamy dużo osób starszych, samotnych po leczeniu szpitalnym. Koszty 

pobytu w Domu Opieki Społecznej dla tych osób ponosi gmina. Dlatego jest koncepcja, aby 

powstał zakład opieki leczniczej. Natomiast powstanie hospicjum również jest potrzebne na 

naszym terenie byłoby punktem dochodowym dla szpitala. Pan Burmistrz podziękował 

mieszkańcom za inicjatywę oddolną, która zainteresowała się sytuacją naszego szpitala. 

 

Przewodniczący Rady złożył podziękowania dla pani dyrektor dla tych osób, które przestają 
pracować w tym zakładzie za wkład, czas, który poświęcały temu zakładowi. Ma nadzieję, że 

poprzeczka, która została postawiona będzie utrzymana i nic naszej placówce nie będzie 

zagrażać.  
 

Głos zabrał rady Powiatu Grójeckiego Paweł Iwanicki. Podziękował obecnym za duże 

zaufanie, które otrzymał od społeczeństwa w wyborach. Postara się ze swojej strony dołożyć 
wszelkich starań dla gminy. Podziękował za przygotowanie petycji przez mieszkańców, które 

zostały przekazane staroście powiatu grójeckiego, że nie ma przyzwolenia na zamknięcie tych 

oddziałów, chociaż nie są one rentowne. Jeśli chodzi o drogi gmina partycypowała o dwie 

drogi. Do programu zakwalifikowała się jedna droga Domaniewice w kierunku Wału.  Droga 

w kierunku Bielin nie zakwalifikowała się ze względu na to, że jest za wąską drogą nie ma 

poboczy i nie udało się dołączyć do całego zadania.  

 

PKT 6 

Pani Lucyna Senator dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 

Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Nowym Mieście nad Pilicą za rok 2018, Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie za rok 2018 oraz 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2018. Sprawozdania 

stanowią /załącznik nr 3 / do protokołu. 

Przewodniczący Rady w imieniu swoim oraz radnych podziękował pani dyrektor oraz 

pracownikom za pracę. 
 

PKT 7 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej  Dariusz Dziurowicz poinformował, że 

komisja w okresie międzysesyjnym odbyła wspólne posiedzenie w dniu 26 marca br.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do niniejszego 

protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba  

2. Sekretarz Miasta i Gminy      p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Przedstawiciel pracowni urbanistyczno – architektonicznej  

MONDRA design                                                          p. Łukasz Woźniak 

5. Pani Anna Lipiec dyrektor Niepublicznego Przedszkola ,,ADUŚ,,  w Nowym Mieście nad 

Pilicą oraz rodzice dzieci uczęszczających do w/w placówki. 

6. Pan Marek Jodłowski sołtys wsi Pobiedna.  

7. Pan Marian Dziedzic 
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8. Pracownicy U M i G w osobach:                                p. Dariusz Melon  

         p. Dorota Gala 

         p. Tomasz Bogacki 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji Gospodarczo – 

Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady.  

2. Plany pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej na 2019 rok. 

3. Sprawozdanie z działalności Stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2018. 

      4.   Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W PKT. 1 Pan Łukasz Woźniak z pracowni urbanistycznej MONDRA design poinformował  

o dokonaniu zmiany do podjętej uchwały z dnia 27 września 2018 roku w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą.  
Wprowadzona zmiana niniejszą uchwałą ma na celu umożliwienie sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w dwóch odrębnych częściach dla obszaru 

położonego we wsi Żdżary. Uchwalenie planu miejscowego w dwóch odrębnych częściach 

umożliwi wprowadzenie zmian w zagospodarowaniu przestrzennym obszaru objętego planem 

miejscowym oraz realizowanie poszczególnych inwestycji, w różnych etapach. 

Następnie przewodniczący komisji celem dopełnienia tego zagadnienia odczytał uzasadnienie 

do projektu Uchwały.  

Następnym tematem było wygaszenie umowy z p. Anną Lipiec dyrektor Niepublicznego 

Przedszkola ,,Aduś”. Pani dyrektor wnioskowała o możliwość przedłużenia tejże umowy 

najmu. Głos zabrała radna Iwona Lepa Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej, 

która zapoznała z pismami pani dyrektor do Burmistrza oraz pisma p. Burmistrza 

przekazanego pani dyrektor. Następnie odczytane zostało pismo pani dyrektor z dnia 11 marca 

2019 roku. Radna dodała, że przedszkole nie jest jednostką organizacyjną Gminy i rada nie 

powołuje i nie likwiduje żadnej tego typu placówki. Przewodnicząca Komisji przedstawiła 

kwoty z podziałem na koszty remontu, dotacje oraz wysokość dopłat podejmowanych przez 

przedszkole ,,Aduś”. Dlatego w roku 2009 - 2019 w okresie 12 lat dotacje z gminy wyniosły 

ponad 1 mln. zł. Na remonty gmina wydała 20 000zł. a uzyskała z czynszu za miniony okres 

czynszu wynoszącego 340zł. uzyskała kwotę 41 706,56zł.  

Pan Burmistrz powiedział, że kwestia przedszkola była poruszana od trzech lat. Zgodnie  

z umową placówka posiada umowę do sierpnia br. Dyrektor Zespołu Szkolno - 

Przedszkolnego p. Blaszka zapewnił, że jest w stanie przyjąć większą liczbę dzieci 

uczęszczających do przedszkola ,,Aduś”. Na dzień dzisiejszy kwota dotacji na jedno dziecko 

jest prawie 700zł.  

Pani dyrektor przekazała radnym do wglądu zdjęcia lokalu przed zawarciem umowy.  

Głos zabrał jeden z rodziców dzieci uczęszczających do przedszkola ,,Aduś”, który stwierdził, 

że rodzice wybierają to przedszkole ponieważ jest to miejsce kameralne, dzieci tutaj czują się 
dużo lepiej niż w przedszkolu gdzie tych dzieci jest więcej.  

Pan Burmistrz poinformował, że kwota dotacji na jedno dziecko to 692 zł. Na terenie naszej 

gminy funkcjonuje przedszkole samorządowe, w którym pracuje wykwalifikowana kadra. Nie 

było zgłoszeń, że w naszym przedszkolu dzieci źle się czują. Być może radni podejmą 
uchwałę, odnośnie zawierania umów na ten rok.  

 

Następnie radna Iwona Lepa odczytała pismo pana Burmistrza skierowane do pani dyrektor  
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w związku z brakiem możliwości przedłużenia umowy najmu lokalu i możliwości 

prowadzenia działalności w tej placówce.  

Pan Marian Dziedzic w tej kwestii powiedział, że jest to przedszkole usytuowane w tej części 

gminy. Stwierdził, że jeżeli gmina ponosi koszty za dzieci, które uczęszczają do 

niepublicznego przedszkola to nie poniesie koszty za dzieci uczęszczające do przedszkola 

samorządowego.   

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 - 

2032.   

- dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą instrumentem płatniczym. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Pietrucha przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

- zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 do budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.   
- przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta  

i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

Sołtys wsi Pobiedna p. Marek Jodłowski prosił: 

- o położenie asfaltu na drodze łączącej wieś Pobiedna  z drogą nr 728 (asfalt położony jest na 

odcinku do posesji p. K. Jakubowskiego). 

- o wyrównanie drogi gminnej przed mostkiem w prawo w kierunku rzeki Pilica.  

- o uzupełnienie ubytków na drodze powiatowej w kierunku Gostomia.  

 

W Pkt. 2 Przewodniczący Stałych Komisji Rady przedstawili projekty planów pracy komisji 

na 2019 rok. 

Przewodniczący Stałych Komisji Rady kolejno odczytali sprawozdania z działalności Stałych 

Komisji Rady Miejskiej za 2018 rok. Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu. 

 

W Pkt.3 Przewodniczący Rady przedstawił projekty uchwał w sprawie: 

- zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 
na rok 2019. 

- zatwierdzenia składu osobowego Gminnej Rady Seniorów w Nowym Mieście nad Pilicą. 
- zatwierdzenia składu osobowego Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą.  
- nadania regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą.  
 

Pan Burmistrz przedstawił zmiany do projektu regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich. 

 

Pracownik Urzędu p. Dorota Gala przedstawiła Sprawozdania z wydatków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Pełnomocnika Burmistrza Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą za 2018 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Dziurowicz przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

- zmiany Uchwały Nr XXXIX/260/2017 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 

30 listopada 2017 roku w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. Karola Stefana Wyszyńskiego w Nowym Mieście nad 

Pilicą w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego  
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w Nowym Mieście nad Pilicą.   
- ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Nowe 

Miasto nad Pilicą oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 

1 września 2019 roku. 

 

Pracownik Urzędu p. Tomasz Bogacki przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

- sprzedaży nieruchomości położonej we wsi Pobiedna. 

 

Radny Sebastian Stolarek przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości oraz warunków 

udzielenia bonifikat od opłat jednorazowych przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

gruntów stanowiących własność Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą w prawo własności 

tych gruntów. W tej sprawie głos zabrał pracownik Urzędu p. Tomasz Bogacki.  

 

Przewodniczacy Rady przedstawił obwieszczenie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 

uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

W Pkt. 4 Przewodniczący Rady prosił radnego Stolarka Sebastiana o przekazanie niektórym 

radnym z klubu ,,Niezależni” nie stwarzanie problemów z przyjmowaniem materiałów na 

komisje lub sesje.   

Na tym posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest zarejestrowana 

na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do Przewodniczących Stałych Komisji. Nie 

zgłoszono.  

 

PKT 8 

Sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 24.01.2019r. do 29.03.2019r. przedstawił 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba. 

W dniu 24.01. udział w zebraniu sołeckim Dąbrowa oraz Domaniewice. 

- 25.01. podpisanie umowy na odbiór odpadów komunalnych. Firma przekazała uwagi 

dotyczące wywozu śmieci o monitoringu GPS samochodów oraz że samochody będą miały 

zamontowane kamery.  

- spotkanie ze Starostą Powiatowym w sprawie ufundowania sztandaru dla policji. 

- podsumowanie projektu e-zdrowie naszego szpitala. Projekt opiewał na ok. 4 min. zł. 

28.01. spotkanie w sprawie projektu dokształcania mieszkańców wsi. 

- spotkanie z przedsiębiorcami w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. 

- zebrania sołeckie Domaniewice oraz Łęgonice. 

29.01. spotkanie z wykonawcą, projektantem kanalizacji w sprawie uzgodnienia, co do dalszej 

części kolejnego etapu kanalizacji w naszym mieście oraz ogrodzenia przepompowni ścieków. 

- zebrania sołeckie Strzałki, Nowe Strzałki. 

30.01. spotkanie z dyrektorem Wód Polskich w sprawie wykonania zbiornika, 

zagospodarowania terenu i funkcjonowania terenu nadpilicznego. Przedstawicielstwo Wód 

Polskich mieści się w tut. Urzędzie.  

- spotkanie z przedstawicielami Wojewódzkiego Sztabu Wojskowego na temat inwestycji na 

terenie jednostki wojskowej. 

31.01. udział na posiedzeniu Komisji Transportu i Dróg Publicznych w Grójcu. Pan Burmistrz 

powiedział, że były prowadzone rozmowy z panem Starostą i dyrektorem Dróg Powiatowych 

w kwestii budowy odcinka dróg Domaniewice w kierunku Wału oraz odcinka drogi  
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w Bielinach. Nie można zrealizować projektu na zadanie budowa odcinka drogi w Bielinach, 

w którymś miejscu droga ta jest zbyt wąska. Starosta zapewnił, że przeanalizuje dokumenty  

z dyrektorem dróg powiatowych i postara się ten odcinek dołączyć do projektu.  

Radny Mirosław Bors stwierdził, że szerokość drogi wraz z poboczem w Bielinach spełnia 

wymagania. Natomiast przydrożne rowy wraz z poboczem zostały zaorane przez 

mieszkańców. Prosił o zwrócenie się do Powiatu o wytyczenie tego odcinka drogi. 

Ponadto p. Burmistrz na posiedzeniu zgłosił problem mieszkańców dotyczący dowozu dzieci 

do szkół oraz połączenia relacji Nowe Miasto – Radom.  

- zebrania sołeckie. 

- spotkanie z przedstawicielami firm w sprawie usuwania azbestu. Będzie prowadzona 

inwentaryzacja na naszym terenie, jaka ilość azbestu jest do utylizacji.  

- zebrania sołeckie Gostomia, Wola Pobiedzińska. 

1.02. spotkanie z opiekunami i kierowcami dowożącymi dzieci do szkół. 

- spotkanie z projektantem w sprawie zagospodarowania terenu nad Pilicą.  
- zebranie sprawozdawcze OSP Łęgonice, Domaniewice. 

4.02. zebrania sołeckie Jankowice, Żdżary, 

5.02. spotkanie z dyrektorem Domu Kultury – projekt dla mieszkańców w sprawie 

podnoszenia kwalifikacji m. in. komputerowych. Projekt już się rozpoczął.  
- spotkanie z sołtysem z miejscowości Pobiedna, 

- spotkanie z Prezesem firmy Ditta – Seria w sprawie uzgodnienia, co do zmian zasilania linii 

napowietrznej na linię ziemną, 
- zebranie sołeckie Promnik, Wał, 

6.02. spotkanie z dowódcą Ośrodka Radioelektronicznego w Grójcu w sprawie uroczystości  

o charakterze patriotycznym, 

- zebranie sołeckie w miejscowości Pobiedna, 

- przegląd dróg Zalesie, Wierzchy, Rokitnica, Strzałki, 

- zebrania sołeckie Prosna, Żdżarki, 

8.02. spotkanie z projektantem w sprawie otwartych stref aktywności, opracowania projektów. 

Będzie złożony projekt na wykonanie placu zabaw i otwartej strefy aktywności dla 

mieszkańców przy budynku sportowym, stadionie.  

11.02. posiedzenie Powiatowej Rady Rynku Pracy, 

- zebrania sołeckie Rosocha, Sacin, 

12.02. spotkanie z mieszkańcami w sprawie zmian miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, 

- spotkanie w Radomiu w Starostwie na temat sposobu gazyfikacji byłego województwa 

radomskiego, 

13.02. spotkanie z przedstawicielami firmy Progres Union w sprawie ubezpieczeń grupowych 

pracowników, 

- zebrania sołeckie Godzimierz, Rokitnica, 

14.02. udział w posiedzeniu Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

- sesja nadzwyczajna, 

15.02. apel w szkole podstawowej, wręczenie stypendium ufundowanym przez Urząd, 

18.02. spotkanie z dyrektorem Żłobka Samorządowego, sprawy bieżące m. in. plac zabaw, 

- wybory przewodniczących osiedla Nr 2 i Nr 3, 

19.02. spotkanie w Piotrkowie Trybunalskim w sprawie zbiornika wodnego z projektantami, 

przedstawicielami Wód Polskich, 

- wybory przewodniczącego Osiedla Nr 1, 
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21.02. objazd terenu Gminy z dyrektorem Zakładu Usług Komunalnych (kanalizacja, 

wodociągi, droga do oczyszczalni, składowiska odpadów. Korzystając z okazji p. Burmistrz 

zwrócił uwagę na porządki przy cmentarzu w Łęgonicach, Żdżarach. Natomiast problemem 

jest nieporządek przy cmentarzu w Nowym Mieście. Dodatkowo będzie założony kamera 

monitoringu.  

- spotkanie z mieszkańcami w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego, 

- wizyta u pierwszego narodzonego dziecka z terenu gminy w 2018 roku, 

- spotkanie w sprawie organizacji koncertu z okazji Dnia Kobiet, 

- spotkanie w sprawie programu – umiem pływać, 
22.02. spotkanie w Warszawie z pełnomocnikiem rządu ds. strategicznych infrastruktury 

energetycznej na temat gazyfikacji Nowego Miasta, 

25.02. zebranie z pracownikami Zakładu Usług Komunalnych - sprawy bieżące, 

26.02. spotkanie samorządowców z Wojewodą Mazowieckim, 

27.02. spotkanie z firmą, która wykonuje lokalny program rewitalizacji, 

28.02. spotkanie z dyrektorem Domu Kultury, Przedszkola ,,Aduś”, dyrektorami szkół  

z rodzicami, 

- spotkanie ze wspólnotą wsi Żdżarki dotyczące przekazania częściowego terenu i jego 

zagospodarowania, 

4.03. spotkanie w szpitalu z panem Starostą, dyrekcją szpitala na temat jego funkcjonowania, 

5.03. spotkanie z archeologiem w sprawie prac kanalizacyjnych ul. Bilińskiego, ul. Piliczna,  

- koncert z okazji Dnia Kobiet, 

7.03. spotkanie Warszawie w sprawie inwestycji na terenie Nowego Miasta, 

- spotkanie w Domu Kultury z uczestnikami bezpłatnego kursu językowo – komputerowego, 

10.03. udział w Goszczynie w uroczystościach patriotycznych ,,Żołnierze Wyklęci”, 

11.03. spotkanie z dyrektorem Domu Pomocy Społecznej, 

- konkurs w Jurkach ,,Żołnierze Wyklęci”, 

12.03. spotkanie z przedstawicielami Jednostki Wojskowej w Radomiu w sprawie imprez 

patriotycznych, 

- spotkanie z dyrektorem PGE w Grójcu w sprawie rozpoczęcia inwestycji na stadionie 

wymiany linii napowierzchnej na linię podziemną, 
- spotkanie samorządów ze Starostą Grójeckim na temat szpitala nowomiejskiego, 

13.03. spotkanie z przedstawicielami Wspólnoty Góra na temat drogi gminnej, 

- konferencja w Warszawie w sprawie lokalnego programu rewitalizacji, 

14.03. konferencja w Aleksandrowie Łódzkim dotycząca opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

i ustawy o ochronie nad zwierzętami, 

15.03.-17.03. udział z grupą radnych w Niemczech dotyczące zjazdu w Neustadt a. d. Saale, 

19.03. spotkanie z projektantem terenu nadpilicznego, 

- spotkanie z Prezesem TKKF ,,Pilica” w sprawie przygotowania stadionu do rozgrywek 

ligowych. Stadion został odebrany po wymianie płyty, 

- spotkanie z Radą Sportu, 

- spotkanie w sprawie współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

20.03. spotkanie z animatorem ,,Orlika” w sprawie naprawy na boisku, siatki, piłkochwytów, 

wymiany żarówek, 

- spotkanie w sprawie kanalizacji sanitarnej, 

21.03. spotkanie z przedstawicielem polskiej spółki gazownictwa. Koncepcja przebiegu trasy 

gazu ziemnego, 

22.03. posiedzenie Powiatowego Rynku Pracy, 

- spotkanie z dyrektorem Żłobka, 
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- przeglądy placów zabaw, 

25.03. Białobrzegi uroczyste rozstrzygnięcie konkursu ,,Żołnierze Wyklęci” dla szkół 

ponadpodstawowych, 

26.03. spotkanie w sprawie dopłat do czesnego dla nauczycieli, 

- spotkanie z dyrektorami szkół z dyrektorem Domu Kultury w sprawie pokoi dla uczniów 

tzw. burs lub internatów w naszym Domu Kultury, 

- udział w posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej, 

- spotkanie z mieszkańcami w sprawie drogi kolonia Domaniewice.  

Przyjmowanie na bieżąco mieszkańców z różnymi problemami.  

Przewodniczący Rady spytał czy są pytania do p. Burmistrza. Nie zgłoszono.     

 

PKT 9 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z pismami, które wpłynęły do Biura Rady: 

Sprawozdanie Komendy Powiatowej w Grójcu, wniosek poprzedniej pani sołtys miejscowości 

Rosocha o przedłużenie chodnika przy drodze powiatowej 1693 W, od Mazowieckiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie o przekazanie informacji dotyczących funkcjonowania 

Rad Seniorów, z Komendy Powiatowej Policji odnośnie danych osobowych radnych  

w związku z prowadzonym postępowaniem, od Wojewody Mazowieckiego o rozpatrzonych 

skargach i wnioskach okolicznościach przedłożenia takiego sprawozdania za 2018 rok, 

informacja Klubu Seniora ,,Rodzinka” osobą do reprezentowania klubu jest prezes  

p. Franciszek Kuśmirek,  informacja od radnej Iwony Lepa, która zwraca się z prośbą o nie 

przyznawanie środków diety za udział w sesji rady i posiedzeniu komisji z racji na zwolnienie 

lekarskie, na którym przebywała i brała udział w obradach, pismo firmy Duon, co do dalszego 

rozwoju linii gazowej na terenie naszego miasta, dwa pisma pani dyrektor Wyszkowskiej 

dotyczące dofinansowania inwestycji obchodów z okazji 50 – lecia szkoły, inspektor 

weterynaryjny przedkłada informacje dla rolników, pismo wspólnoty wsi Żdżarki, pismo pani 

dyrektor ,,Aduś” w sprawie wyznaczenia terminu spotkania dotyczącego funkcjonowania tej 

placówki, pismo wraz projektem uchwały dyrektora Zakładu Usług Komunalnych, petycja 

mieszkańców Żdżar i okolic dotycząca funkcjonowania szpitala, pismo mieszkańca w sprawie 

wyrażenia zgody na wykonanie zadaszenia nad wejściem, pismo przedsiębiorcy dotyczące 

zwolnienia z podatku od nieruchomości w zamian przeznaczenia środków na poprawę 
infrastruktury drogowej, która prowadzi do jego działki na której prowadzi działalność 
godspodarczą, Sprawozdania z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Nowym Mieście nad Pilicą za rok 2018,  Sprawozdania z wydatków Gmnnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkocholowych i Narkomanii.  

Następnie Przewodniczący Rady przypomniał radnym o składaniu oświadczeń majątkowych 

do dnia 30 kwietnia br. Zaprosił sołtysów do udziału w posiedzeniach komisji. Przekazał  

życzenia z okazji Dnia Sołtysa od Marszałka Senatu RP Stanisława Karczewskiego  

i Wicemarszałek Senatu RP Marii Koc dla sołtysów, przewodniczących rad osiedli.  

Pan Burmistrz przekazał, że oprócz nieodpłatnej pomocy porawnej w każdą środę w tut. 

Urzędzie porady prawne będą udzielane we wtorek od godz. 7.00 do godz. 15.30. w zakresie 

udzielania pomocy prawnej osobom pokrzywdzonym przestępstwem oraz osobom im 

najbliższym. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. Po przerwie wznowiono 

obrady.  
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PKT 10 a 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.  

Skarbnik Miasta i Gminy Ewa Bator omówiła projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/48/2019  

w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 4/ 

do niniejszego protokołu.  

 

PKT 10 b 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 – 

2032. 

Skarbnik Miasta i Gminy Ewa Bator omówiła projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 11 za na stan obecnych na sali 11 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/49/2019  

w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 
5/do niniejszego protokołu.  

 

 

PKT 10 c 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś odczytała projekt uchwały w sprawie 

dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą instrumentem płatniczym. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/50/2019  

w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 6 / 

do niniejszego protokołu.  

 

PKT 10 d 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś odczytała projekt uchwały w sprawie 

zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 do budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/51/2019  

w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 7/ 
do niniejszego protokołu.  

 

PKT 10 e 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Zaraś odczytała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/52/2019  

w przedmiotowej sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 8 / 

do niniejszego protokołu.  

 

PKT 10 f 
Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą na 

rok 2019. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/53/2019 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 9/ do niniejszego 

protokołu. 

  

PKT 10 g 
Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia składu osobowego Gminnej Rady Seniorów w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/54/2019 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 10/do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10 h 
Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia składu osobowego Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/55/2019 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 11/ do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10 i 
Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

nadania regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.  

Radny Mirosław Bors wniósł uwagi do załącznika w § 4 ppkt 5 po słowach ,,spożywania 

napojów alkoholowych – dopisać ,,przez osoby nieletnie,”. 

Radny Mariusz Fandrych wniósł uwagi w § 4 ppkt 6 dopisać ,, z wyłączeniem imprez: wesele, 

sylwestera…” zaproponował ewentualnie usunięcie ppkt 6.  

Radna Barbara Gąsiorowska wnioskowała o wykreślenie ppkt 5 i ppkt. 6 ponieważ z zapisu 

już wynika że ,,W świetlicy wiejskiej oraz na terenach przynależnych do świetlicy obowiązują 
wynikające z niniejszego regulaminu oraz przepisów odrębnych, zakazy:…” czyli nie będzie 

możliwości palenia papierosów na terenie przynależnym do świetlicy.  

Radna Iwona Lepa wnioskowała o zmianę zapisu w ppkt.5 o następującej treści ,,spożywania 

napojów alkoholowych przez osoby nieletnie oraz używania środków odurzających”. 
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Pan Burmistrz zaproponował po słowach ,,…i innych artykułów tytoniowych … dopisać 
,,młodzieży do lat 18…”. 

Przewodniczący Rady odczytał treść § 4 ppkt. 5 w następującym brzmieniu ,,spożywania 

napojów alkoholowych, palenia papierosów i innych artykułów tytoniowych przez osoby 

nieletnie oraz używania środków odurzających. Natomiast ppkt 6 zostaje wykreślony.   

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/56/2019 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 12/ do niniejszego 

protokołu. 

 
PKT 10 j 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr LI/337/2018 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 27 

września 2018 roku. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały.  

Radna Barbara Gąsiorowska spytała, dlaczego wykonywany jest podział działek dla obszaru 

położonego we wsi Żdżary oznaczonych, jako część A i część B. Czy tereny, które są 
zaznaczone oprócz stadionu przy szkole należą do właściciela firmy Ditta Seria czy innych 

właścicieli gruntów. Jakie będzie przeznaczenie tych działek dla obszaru położonego w części 

A i części B po zmianie planu zagospodarowania przestrzennego.   

 

Przewodniczący Rady powiedział, że odpowiedzi udzieli pracownik merytoryczny następnie 

odczytał uzasadnienie do w/w projektu uchwały. Przewodniczący Rady przypomniał, że to, co 

wynika z treści uchwały nie zmieniamy granic działek w stosunku do uchwały podjętej  

w 2018 roku ani nie zmieniamy jego przeznaczenia. Nie jest tutaj nic z ustaleń rady zmieniane 

chodzi tu o procedowanie niezależnie tych dwóch obszarów. Nie jest tajemnicą, że ten teren, 

co, do którego podjęliśmy uchwałę Rady Miejskiej pozwalając burmistrzowi na zamianę 
działek budzi emocje w Żdżarach. Nie chcemy opóźniać prac zarówno firmie planistycznej 

wykonującej studium i plan zagospodarowania przestrzennego jak i inwestycjom na terenie 

miasta i gminy. Nie ma pracownika merytorycznego, aby udzielił dodatkowych wyjaśnień. 
 

Radna Iwona Lepa dodała, że na posiedzeniu komisji przedstawiciel pracowni urbanistycznej 

udzielił dokładnie wyjaśnień. Według radnej przedsiębiorca ma tam nieruchomość i chce coś 
tam robić. Wszyscy jesteśmy zgodni, że nie należy blokować działań przedsiębiorców, żeby 

się rozwijali i dlatego też nie rozumie pytań radnej Gąsiorowskiej i nie rozumie takiego 

utrudniania i czepiania się jest to bardzo newralgiczny temat i dosyć ostry. Wiemy, że pan 

Pietrzak zatrudnia bardzo wiele osób i chce rozwijać swoją firmę.  
 

Radna Gąsiorowska powiedziała, że jeśli chodzi o panią dyrektor to, jeżeli byłoby wszystko 

zgodne z prawem to nie wygrywałaby spraw. Należało zaprosić na sesję panią dyrektor  

i skonfrontować czy rzeczywiście skarży. O nieobecnym nie powinno się mówić. Dodała, że 

zapytała, jakie ma być przeznaczenie tych działek, ponieważ nie była obecna na ostatnim 

posiedzeniu komisji. W moim pytaniu nie ma nic takiego złego, to, że ja blokuję panu 

Pietrzakowi, to są złe pomówienia. Spytała czy te tereny są właściciela firmy Diita Seria czy 

też innych prywatnych osób. Jeżeli będzie zmieniony plan, za którego wykonanie zapłaci 

gmina chciałaby wiedzieć, jakie będzie przeznaczenie tych działek, jakie będą zapisy. Jakie 

będą zapisy w planie dotyczące przeznaczenia stadionu przy szkole, którego szkoła nie będzie 
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miała. Spytała, jaki jest koszt za sporządzenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Prosiła o odpowiedź.  
 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że jeśli radna posiada materiały i chciałaby się zapoznać, 
co zawiera plan zagospodarowania przestrzennego oraz z uchwałą podjętą w roku ubiegłym 

należałoby zapoznać się z uchwałą lub przyjść na komisję, do pracownika merytorycznego 

dostępu nikt neguje. Przewodniczący Rady powiedział, że nie czuje się w obowiązku żeby 

odpowiadać radnej w tej chwili, czego dotyczą i jakie są zapisy w planie, ponieważ nad 

planem wcześniej procedowaliśmy. Natomiast, co do sformułowań, co do przyszłości 

funkcjonowania boiska nie są przedmiotem naszej debaty i rozmów w tym zakresie.  W dniu 

dzisiejszym rozmawiamy o procedurze jak najlepszych warunków do inwestowania na terenie 

miasta i gminy i zrobienia wszystkiego, aby przedsiębiorcom umożliwić tego typu 

działalności. Jeśli radna będzie chciała się dowiedzieć bardziej szczegółowo prosił  

o zwrócenie się w formie pisemnej. Taka odpowiedź zostanie udzielna. 

Radna Barbara Gąsiorowska prosiła na zadane pytania udzielenie odpowiedzi pisemnej. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 12 za na stan obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw – 1, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/57/2019 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 13/ do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10 k 
Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXXIX/260/2017 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 

30 listopada 2017 roku w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. Karola Stefana Wyszyńskiego w Nowym Mieście nad 

Pilicą w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. Kardynała Stefana Wyszyńskiegow 

Nowym Mieście nad Pilicą.   
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 11 za na stan obecnych na sali 15 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 4. Uchwalono uchwałę Nr VII/58/2019 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 14/ do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10 l 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Nowe 

Miasto nad Pilicą oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 

1 września 2019 roku. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/59/2019 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 15/ do niniejszego 

protokołu. 
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PKT 10 ł 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

sprzedaży nieruchomości położonej we wsi Pobiedna. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu uchwały. Nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono uchwałę Nr VII/60/2019 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała wraz z imiennym głosowaniem stanowi /załącznik nr 16 / do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 10 m 
Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały w sprawie 

wysokości oraz warunków udzielenia bonifikat od opłat jednorazowych przekszatałcenia 

prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Miasta i Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą w prawo własności tych gruntów.  

Pan Burmistrz powiedział, że projekt uchwały był przedstawiany na posiedzeniu komisji. 

Bonifikata przysługiwałaby dla ponad 20 osób. Pan Burmistrz zaproponował 90% bonifikaty 

od opłaty z tytułu przekształcenia gruntu. 

Radny Sebastian Stolarek powiedział, że nad projektem możemy procedować. Zaproponował 

w pkt. 1 wysokość bonifikaty od opłaty 90% kolejno 80%, 70% itd.  

Przewodniczący Rady poinformował, że radni Klubu Niezależni przekazali do w/w projektu 

uchwały dwie proponowane zmiany oraz uzasadnienie. Projekt uchwały z propozyją  
p. Burmistrza będzie przygotowany na posiedzenie komisji oraz na kolejną sesję Rady.  

Przewodniczący Rady wnioskował o zdjęcie z  porządku obrad w/w projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 12 za na stan obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw – 1, wstrzymało się – 0. Głosowanie imienne stanowi /załącznik nr 17/ do 

niniejszego protokołu. 

 

 PKT 11 
Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha prosił o zdjęcie z porządku obrad pkt. 11. 

Przyjęcie Obwieszczenia Nr 1/2019 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 29 

marca 2019 roku w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 

Statutu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  
Adwokat Tomasz Rychlicki powiedział, że obowiązek przyjmowania tekstu jednolitego 

Statutu obciążą gminę w okresie rocznym od uchwalenia ostatnich zmian. Ostatnie zmiany 

opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego są z 15 stycznia tego 

roku. Termin Obwieszczenia to styczeń przyszłego roku. Przy przygotowywaniu tekstu 

jednolitego przy nanoszeniu zmian, które były uchwalone jedną uchwałą zmieniającą wystąpił 

błąd techniczny przesunięcie numeracji. Numeracja się przesunęła sam tekst statutu nie uległ 

zmianie wszystkie zapisy, które obowiązują są w nim ujęte. Nie mniej jednak rozporządzenie 

zasady techniki prawodawczej wymaga, aby numeracja pierwotna była zachowana. Nie udało 

się przed dzisiejszą sesją nanieść wszystkich poprawek. W tej formie ten tekst jednolity nie 

powinien być dzisiaj głosowany. Jest to inny tryb nie jest to uchwała w sprawie uchwalenia 

tekstu jednolitego tylko Obwieszczenia. Zmiany Statutu są już uchwalone wcześniejszymi 

uchwałami to jest tylko akt porządkujący, który pozwala łatwiej pracować na jednolitym 

tekście Statutu niż na kilku uchwałach.  

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu 13 za na stan obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Głosowanie imienne stanowi /załącznik nr 18/ do 

niniejszego protokołu. 
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PKT 12 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 13 
Radny Mariusz Fandrych wnioskował o utwardzenie odcinka drogi między Świdrygałami  

a Sacinem.  

 

Pan Franciszek Kuśmirek zaprosił 19 kwietnia na akcję poboru krwi.  

 

Radny Sebastian Stolarek prosił o naprawę zapadniętej jezdni na ul. Pilicznej (na wysokości  

p. Kieszków).  

Pan Burmistrz odpowiedział, że zgłoszenie zostało przyjęte i przekazane dyrektorowi Zakładu 

Usług Komunalnych panu Gortatowiczowi.  

 

PKT 14 

 Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha 

zamknął o godz. 15.55 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym  

i stanowi integralną część protokołu.  

 

 

Protokółowała             Przewodniczył  

       Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas                                                                Tomasz Pietrucha 

 

                                                                

 



GŁOSOWAŁO: 11

głosowało ZA: 11

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej

1. Głosowanie nad przyjęciem protokołów z poprzedniej sesji

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

nie głosował

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara nie głosował

Grzegorek Konrad        

Olborska Monika                   nie głosował

Solarek Sylwester                   nie głosował

Jędryka Tadeusz  



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

2. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2019 rok.

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   nie głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

Bors Mirosław głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAFandrych Mariusz

głosował ZADziurowicz Dariusz

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

3. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2019 - 2032

Nazwisko i Imię jak głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Olborska Monika                   nie głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

4. Głosowanie – uchwała w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i 

opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

instrumentem płatniczym

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował

Kącka Karolina głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nazwisko i Imię jak głosował

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   nie głosował

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Olborska Monika                   nie głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

5. Głosowanie – uchwała w sprawie zwolnienia Zakładu Usług 

Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 do budżetu Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. 

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   nie głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

6. Głosowanie – przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą.

Nazwisko i Imię jak głosował

głosował ZAZaraś Elżbieta               

głosował ZAPietrucha Tomasz   

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   nie głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

7. Głosowanie – uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą na rok 

2019.

Nazwisko i Imię jak głosował

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Olborska Monika                   nie głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

8. Głosowanie – uchwała w sprawie zatwierdzenia składu 

osobowego Gminnej Rady Seniorów w Nowym Mieście nad Pilicą.

Nazwisko i Imię jak głosował

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   nie głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

9. Głosowanie – uchwała w sprawie zatwierdzenia składu 

osobowego Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą.

Nazwisko i Imię jak głosował

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował

nie głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

10. Głosowanie – uchwała w sprawie nadania regulaminu 

korzystania ze świetlic wiejskich w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą.

Nazwisko i Imię jak głosował

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 12

głosowało PRZECIW: 1

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9
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12

13

14

15

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

11. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany uchwały nr LI/337/2018 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 27 września 2018 

roku.

Nazwisko i Imię jak głosował

Olborska Monika                   nie głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował

Gąsiorowska Barbara głosował PRZECIW

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

12. Głosowanie – uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXIX/260/2017 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 

30 listopada 2017 roku w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. 

Nazwisko i Imię jak głosował

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   nie głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Olborska Monika                   nie głosował

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

13. Głosowanie – uchwała w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Nowe 

Miasto nad Pilicą oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku.

Nazwisko i Imię jak głosował



GŁOSOWAŁO: 13

głosowało ZA: 13

głosowało PRZECIW: 0

WSTRZYMAŁO się: 0

LP.

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Olborska Monika                   nie głosował

Solarek Sylwester                   głosował ZA

Stolarek Sebastian głosował ZA

Tulin Andrzej głosował ZA

Zając Andrzej nie głosował

Gąsiorowska Barbara głosował ZA

Grzegorek Konrad        głosował ZA

Jędryka Tadeusz  głosował ZA

Kącka Karolina głosował ZA

Lepa Iwona głosował ZA

Pietrucha Tomasz   głosował ZA

Zaraś Elżbieta               głosował ZA

Bors Mirosław głosował ZA

Dziurowicz Dariusz głosował ZA

Fandrych Mariusz głosował ZA

Nowe Miasto nad Pilicą, dn.: 29 marzec 2019r.

14. Głosowanie – uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości 

położonej we wsi Pobiedna.

Nazwisko i Imię jak głosował


